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Protokół Nr 1/2024  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

odbytego dnia 19 czerwca 2024 r.  

w Urzędzie Gminy Wierzchosławice (I piętro – Sala Konferencyjna) 

 

Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:43 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji: 

Obecni: 

1. Krzysztof Broński 

2. Tomasz Jachimek 

3. Barbara Knapik 

4. Roman Kucharski 

5. Konrad Marszałek 

6. Tadeusz Mitera 

7. Tomasz Rodak 

8. Krzysztof Wiśniewski 

9. Artur Wrona 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Małgorzata Moskal – Wójt Gminy 

Ewa Sukta – Skarbnik Gminy 

Sławomir Mitera – Prezes Spółki Wodociągi 

Tomasz Piotrowski – Prezes Spółki Energia 

Krzysztof Tyrka – Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych 

Andrzej Pittner – Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej i Zarządzania Kryzysowego 
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1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Krzysztof Wiśniewski. Przywitał 

zaproszonych gości, poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy wymagana ilość członków 

Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wójt Gminy Małgorzata Moskal zawnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad punktu pn. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr LXXI/483/2023 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 roku". 

 

Głosowano w sprawie 

Dodanie do porządku posiedzenia punktu pn. "Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 

przyjętej Uchwałą Nr LXXI/483/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 

roku". 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przyjęto porządek posiedzenia, jak niżej: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

4. Rozpatrzenie „Raportu o stanie Gminy Wierzchosławice w roku 2023”. 

5. Przyjęcie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wierzchosławice za rok 2023. 

6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wierzchosławice za rok 

2023. 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego 

bilansu Gminy Wierzchosławice za rok 2023. 

8. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 

Wierzchosławice za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach lub ćwiczeniach. 

9. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 

28 grudnia 2023  r. 

10. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla 

Policji. 

11. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr 

LXXI/483/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 roku 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie posiedzenia.  
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2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu Komisja dokona wyboru Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji. W związku z tym Przewodniczący Komisji zaproponował 

kandydaturę Tomasza Jachimka na Zastępcę Przewodniczącego Komisji. Radny Tomasz 

Jachimek wyraził zgodę na kandydowanie.  

Innych kandydatur nie było. 

 

Głosowano w sprawie 

Wybór Radnego Tomasza Jachimka na Zastępcę Przewodniczącego Komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Krzysztof Broński, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, Tadeusz Mitera, 

Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Jachimek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Rozpatrzenie „Raportu o stanie Gminy Wierzchosławice w roku 2023”. 

Pytań oraz uwag nie było. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie „Raportu o stanie Gminy Wierzchosławice w roku 2023”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Przyjęcie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wierzchosławice za rok 2023. 

Pytań oraz uwag nie było. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wierzchosławice za rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wierzchosławice za rok 2023. 

-Ewa Sukta: jeżeli chodzi o sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu, 

sprawozdanie finansowe składa się z bilansu, rachunków zysków i strat oraz zestawienia zmian 

w funduszu, jak również bilansu z wykonania budżetu. Natomiast jeżeli chodzi o sprawozdanie 

z wykonania budżetu za ubiegł rok jest to sprawozdanie opisowe, gdzie odnosimy się do 

wykonania planu, jaki został założony w 2023 roku. Jeżeli chodzi o to sprawozdanie opisowe, 

jest ono podzielone i opisywane w podziałkach klasyfikacji budżetowej, czyli głównie 

w grupach, ponieważ, jak Państwo wiecie mamy uchwałę w sprawie procedury  uchwalania 

budżetu, gdzie nasz budżet jest opracowywany w grupach, więc tak samo jest sporządzone to 

sprawozdanie opisowe, którego szczegółowość nie może być niższa niż w uchwale budżetowej. 

Jeżeli chodzi o to sprawozdanie są opisane dochody, wydatki związane z wykonywaniem zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej, są zmiany planu wydatków realizowanych 

z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. Jest przedstawione wykonanie 

funduszu sołeckiego, jest przedstawiona realizacja zadań inwestycyjnych, jak również są 

określone procentowo wykonanie wydatków bieżących, czyli tak, jak już wcześniej 

powiedziałam te wydatki, które są realizowane w poszczególnych podziałkach klasyfikacji 

budżetowej, oczywiście największe, jak Państwo zauważyliście śledząc to sprawozdanie są to 

wydatki związane z oświata, czyli dział 801. Opowiedzieć o sprawozdaniu można tyle, chyba, że 

są jakieś dodatkowe pytania. 

Pytań oraz uwag nie było. 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wierzchosławice za rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego 

bilansu Gminy Wierzchosławice za rok 2023. 

-Ewa Sukta: jeżeli chodzi o bilans skonsolidowany, zgodnie z art. 64 ustawy o rachunkowości, 

jednostka samorządu terytorialnego jako jednostka dominująca ma obowiązek sporządzić bilans 

skonsolidowany, czyli jest to bilans wszystkich jednostek organizacyjnych łącznie z instytucjami 

kultury, jak również łącznie ze spółkami prawa handlowego. Jeżeli chodzi o pozycje bilansowe, 

więc te pozycje bilansowe, jest to suma cząstkowych bilansów poszczególnych jednostek, 

Państwo otrzymaliście objaśnienia do tego bilansu skonsolidowanego, więc tam mniej więcej jest 

opisane co się znajduje w poszczególnych pozycjach. Uwzględnione są również informacje 

akurat w naszym wypadku, czyli w bilansie skonsolidowanym uwzględnione są bilanse 

wszystkich jednostek budżetowych, instytucje kultury, dwie spółki prawa handlowego i bilans 

wierzchosławickiej spółdzielni energetycznej. Natomiast pozostaje SIM i małopolski rynek 

hurtowy, więc one są tutaj te nasze udziały wykazane w aktywach bilansu skonsolidowanego. 

Dziękuję.  

Pytań oraz uwag nie było. 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu 

Gminy Wierzchosławice za rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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8. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 

Wierzchosławice za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach 

lub ćwiczeniach. 

-Andrzej Pittner: ustawa o ochotniczych strażach pożarnych nakłada obowiązek ustalenia 

wysokości ekwiwalentu nie rzadziej niż raz na dwa lata. Dwa lata temu w 2022 r. w miesiącu 

również czerwcu została ustalona nowa stawka ekwiwalentu. Teraz mija dwa lata 

i postanowiliśmy również, że podniesiemy strażakom za ich zaangażowanie i poświęcenie tą 

stawkę na wyższą. Dodać chcę, że w poprzedniej uchwale nie było pieniążków uchwalonych dla 

tzw. strażaków kandydatów, czyli młodych strażaków, którzy rozpoczynają przygodę ze strażą, 

ponieważ pierwsza wersja ustawy tego nie przewidywała. Nowelizacja z marca bieżącego roku 

pozwala na to w miarę, stosownie do posiadanych przez gminę środków finansowych, po 

konsultacjach z Panią Wójt, tak jak w brzmieniu uchwały i uzasadnieniu jest również ta stawka 

dla kandydatów. To było też dwa lata temu dyskutowane podczas sesji, że no niestety wówczas 

nie pozwalała nam ustawa na ustalenie tych pieniążków. W tej chwili ustalamy, podnosimy tą 

kwotę ogólną, gdzie za akcje ratowniczo-gaśnicze z 15 na 18 i szkolenia i udział w ćwiczeniach 

z 5 zł na 8 zł. W związku z powyższym proszę o podjęcie uchwały. Dziękuję.  

-Tadeusz Mitera: jaka będzie kwota w porównaniu do tych stawek, co były wcześniej? 

Orientacyjnie, bo wiadomo, że tych akcji nie wiadomo ile nie ma. Ale orientacyjnie o ile to 

zwiększy wydatki gminy? 

-Andrzej Pittner: kwota czego wcześniej nie wspomniałem, kwota ta z wyliczeń moich 

orientacyjnych za poprzednie lata została zabezpieczona w budżecie, jest to kwota obecnie 

30 000 zł. Z moich wyliczeń wychodzi, że powinno to być około niewiele ponad 20. Poniżej 

25 000, wspomnieć trzeba to, że rok rokowi jest niepodobny. Na chwilę obecną mija pół roku 

i wiemy, że w chwili obecnej te wypłaty będą niższe niż w latach ubiegłych. Ale wiemy, że 

przyjdzie jeden huragan i potrafi wszystko, po prostu zwiększyć. Miejmy nadzieję, że się 

zmieścimy w tym budżecie i powinno to wystarczyć. Także jest to gdzieś około z wyliczeń 

średnich poprzednich lat 25 500 mi tu wyszło, takie mam wyliczenia. Dziękuję bardzo.  

Więcej pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Wierzchosławice za 

udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

9. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 

grudnia 2023  r. 

-Ewa Sukta: zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

W przedłożonym projekcie uchwały, planowane dochody budżetu zwiększone zostały 

o 188 632,55 zł. 

Na kwotę zwiększenia składają się: 

- wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty komorniczej i kosztów upomnień, 

- odsetki od nieterminowych wpłat podatków i opłat, 

- wpływy ze sprzedaży Białych Certyfikatów, 

- wpływy za ustanowienie służebności gruntowej, 

- dodatkowe dochody zrealizowane przez kierowników placówek oświatowych, 

- zwrot środków za zużyte media, 

- otrzymane wynagrodzenie płatnika składek, 

- wpływy ze sprzedaży składników majątkowych, 

- zwrot nienależnie pobranych zasiłków wraz z odsetkami, 

- wpływy z tytułu dopłaty do usług sąsiedzkich, 

- środki wpłacone na opłatę za schronisko dla osób bezdomnych, 

- przyznana dotacja z budżetu województwa małopolskiego w ramach konkursu „Kapliczki 

Małopolski _2024” na prace konserwatorskie przy kapliczce św. Władysława z II polowy XIX 

w miejscowości Wierzchosławice – to jest ta kapliczka koło Biedronki. 
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Po stronie wydatków zabezpieczone zostały środki na przeprowadzanie pierwszego etapu prac 

konserwatorskich przy kapliczne św. Władysława z II połowy XIX wieku położonej 

w miejscowości Wierzchosławice, zaplanowano środki na dokapitalizowanie spółki „Energia 

Wierzchosławice” sp. z o.o., zwiększono środki na dotację  podmiotową dla Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Wierzchosławicach, na promocję Gminy oraz na utrzymanie terenów zielonych 

z przeznaczeniem na koszenie działek gminnych. Zostały zaplanowane środki na fundusz 

wsparcia Policji, Pan Komendant Komisariatu zwrócił się o przyznanie środków na wypłatę 

nagród dla policjantów.  

Ponadto w ramach dodatkowych dochodów zrealizowanych przez kierowników placówek 

oświatowych, zwiększone zostały wydatki bieżące tychże placówek, jak również zabezpieczone 

zostały środki na zwrot do Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Krakowie nienależnie 

pobranych zasiłków wraz z odsetkami. 

Zwiększone zostały również wydatki na opłaty za schronisko dla osób bezdomnych oraz na 

dopłaty do usług sąsiedzkich. 

Natomiast jeżeli chodzi o autopoprawkę, została sporządzona głównie z tego względu, że 

został ogłoszony przetarg na zakupienie środków żywności na stołówkę szkolną na drugie 

półrocze i tutaj z szacunków dyrekcji wynika, że będzie większa liczba dzieci korzystająca ze 

stołówki. Jest tutaj faktycznie zwiększenie dochodów o 300 000 i zwiększenie tych środków na 

paragrafie 422, czyli zabezpieczenie środków na zakup tych artykułów żywnościowych. A że po 

drodze jeszcze się urodziło parę rzeczy, więc w dochodach w dziale 995, tj. dofinansowanie, 

które otrzymaliśmy na zakup kompostowników 33 000, tutaj jest tylko zmiana paragrafu z 233 na 

271 i odsetki od nieterminowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Te odsetki 

mają być klasyfikowane nie w rozdziale 90002, tylko w rozdziale 926. A po stronie wydatków 

tak, jak mówiłam zostały zwiększone środki przeznaczone na zakup artykułów żywnościowych 

na stołówce szkolnej. Tutaj jeszcze po drodze wynikły zmiany w trakcie realizacji zadań 

w zakresie funduszu sołeckiego, dotyczy to Mikołajowic i Bobrownik Małych, gdzie zostały 

zaplanowane środki na określone zadania, w pierwszym przypadku na paragrafie 427, czyli 

zakup usług remontowych, w drugim przypadku 4300 na, czyli zakup usług pozostałych, 

a okazuje się, że będą to dwie umowy zlecenia z osobami fizycznymi, więc jest przeniesienie 

z tych paragrafów na paragrafy 417 wynagrodzenia bezosobowe. Po drodze jeszcze, to już jest 

zadanie zlecone z zakresu administracji rządowej otrzymaliśmy środki na archiwizację 

dokumentów z wyborów do Sejmu i Senatu i tutaj były zaplanowane środki na praktycznie na 

wywiezienie tych dokumentów do Niedomic o ile dobrze pamiętam do archiwum. I tu jest 

przesunięcie pomiędzy paragrafami 417, 11, 12, 470 i 471 i tego dotyczy autopoprawka. 

Dziękuję bardzo. 

 

Pytań oraz uwag nie było. 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 

grudnia 2023  r. wraz z autopoprawką.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

10. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla 

Policji. 

-Ewa Sukta: jak wcześniej były omawiane zmiany w budżecie na 2024 rok, zostały tam 

zaplanowane środki w wysokości 1.500 zł z przeznaczeniem na przekazanie na fundusz wsparcia 

Policji. Jeżeli chodzi o uchwałę jest to uchwała, gdzie wyraża zgodę na przekazanie tychże 

środków, zgodnie z art. 13 ust. 4a ustawy o Policji Rada Powiatu lub Rada Gminy może 

przekazać na warunkach określonych w porozumieniu zawartym pomiędzy organem 

wykonawczym powiatu lub gminy, a właściwym komendantem powiatowym, miejskim Policji. 

Środki finansowe stanowiące dochody własne powiatu lub gminy dla Policji z przeznaczeniem na 

rekompensatę pieniężną czas służby przekraczającej normę określoną w art. 33 ust. 2 ustawy oraz 

na nagrody za osiągnięcia w służbie, a naszym wypadku są to środki na nagrody za osiągnięcia 

w służbie zgodnie z prośbą, z którą zwrócił się do nas Pan Komendant Policji Komisariatu 

Tarnów-Zachód. Dziękuję.   

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 
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Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

11. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr 

LXXI/483/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 roku. 

-Ewa Sukta: zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały. Autopoprawka jest związana 

i sporządzona w wyniku autopoprawki, która była złożona do projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu. Projekt uchwały został przygotowany z uwagi na wprowadzenie w załączniku nr 2, czyli 

przedsięwzięcia do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2033, jest to przedsięwzięcie 

pond nazwą przygotowanie, opracowanie projektu planu ogólnego Gminy Wierzchosławice oraz 

udział w czynnościach związanych ze sporządzeniem tego planu według procedur i problematyki 

określonej w ustawie z dnia 27 marca 2023 roku o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym. Jest to zadanie planowane łączne, kwota to jest 130 000 zł, z czego 15% jest to 

zaplanowany limit na 2024 rok, natomiast pozostałe 85% na rok 2025. Poza tym jeżeli chodzi 

o załącznik nr 1, czyli Wieloletnią Prognozę Finansową tak, jak wcześniej wspomniałam zostały 

dokonane zmiany w budżecie, w związku z czym w załączniku nr 1 zostały zaktualizowane 

podstawowe wielkości, czyli dochody i wydatki. Dotyczy to również autopoprawki sporządzonej, 

ponieważ zostały wprowadzone dodatkowe dochody, jak i zwiększone wydatki, więc w tym 

momencie zmieniły się też podstawowe wielkości w za…łączniku nr 1, czyli zmieniła się 

pozycja dochody ogółem, zmieniła się pozycja dochody bieżące, zmieniła się pozycja wydatki 

ogółem, pozycja wydatki bieżące oraz w związku z tymi przesunięciami, o których mówiła, czyli 

dotyczy to tych zadań realizowanych w ramach funduszu sołeckiego, czyli jest to przesunięcie 

z grupy zadań statutowych na wynagrodzenia, a jest też pozycja wyszczególniona w załączniku 

nr 1 w Wieloletniej Prognozie Finansowej wynagrodzenia, więc zmieniła się również ta pozycja. 

Dziękuję.  

Pytań oraz uwag nie było. 
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Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr LXXI/483/2023 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 roku wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

12. Wolne wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

-Tomasz Jachimek: ja mam pytanie do Pana Mitery jako przedstawiciela Wodociągów. Bardzo 

się cieszymy jako miejscowość Bogumiłowice i Łętowice, że tam została rozbudowana sieć 

wodociągowa, to na pewno też pomoże, że tak powiem w gospodarce budowlanej. Macie tam 

budowy i tak dalej możliwości też tym mieszkańcom przyłączenia się do wody i do kanalizacji. 

Tylko ja mam takie pytanie, czy ta zdewastowana droga, która została przy tej budowie będzie 

w jakikolwiek sposób poprawiona, naprawiona, czy ten koszt był wzięty pod uwagę podczas 

rozbudowy tej sieci i jak to wygląda? 

-Sławomir Mitera: jeżeli chodzi o budowę łącznika wodociągowego i budowę sieci 

kanalizacyjnej, z wiedzy, którą posiadamy droga tam ma być ujęta w programie modernizacji 

i remontu dróg na terenie gminy Wierzchosławice i mam nadzieję, że będzie to zrealizowane. Na 

pewno nie było to ujęte przez wodociągi w kosztorysie naszym. 

-Tomasz Jachimek: ale jeżeli chodzi o chwilowe, czy miejscowe zabezpieczenie tych 

niektórych dziur, które tam wypadają regularnie to nie jest w waszym zakresie?  
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-Sławomir Mitera: przyznam się szczerze, że na etapie, kiedy skończyliśmy wykonawstwo, 

pouzupełnialiśmy wszystkie te ubytki, jeżeli Pan pozwoli to zrobię sobie objazd, zobaczę jak to 

wygląda w tej chwili. Jeżeli są tam miejscowe ubytki na poboczach uzupełnimy to. 

-Tomasz Jachimek: tak bym chciał, bo tam są takie dziury, że można koło urwać tam na 

dziurze. I tam jak ten nowy dom, co będzie przyłączany to praktycznie cała droga wchodzi już 

w tą działkę, nie wiadomo gdzie tam jest koniec. 

-Sławomir Mitera: proszę Państwa, jeżeli chodzi o tą drogę to trzeba sobie powiedzieć też 

wprost, to nie jest droga, to jest dywanik asfaltowy i jakakolwiek, że tak powiem ubytek na 

poboczu powoduje, że ta droga załamuje się na dużych rozmiarach. To nie jest do końca też 

efektem tych prac, które były wykonywane, to oczywiście poruszyło tą strukturę, ale tak, jak 

mówię to nie jest droga, to jest dywanik asfaltowy, który naprawdę kruszy się. Tak, jak 

wspomniałem ja zrobię sobie objazd, nawet za chwileczkę po skończeniu tej komisji, wybiorę się 

i tak, jak wspomniałem postaram się uzupełnić te braki na poboczu, jeżeli takie są, tak żeby 

zabezpieczyć to.  

 

13. Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 

1 posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Porządku Publicznego. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Komisji 

 

Karolina Szpila      Krzysztof Wiśniewski 


